



Abspeiderne.no

Norges speiderforbund

Besøk: Wøyen Gård, Gamle Lommedalsvei 33

Post: Postboks 10, 1314 VØYENENGA

Org.nr: 971429593

Tlf: 917 32 729

Hjemmeside: Abspeiderne.no

E-post: post@abspeiderne.no

Kontortid:

Mandag: 09.00 - 15.30

Onsdag: 15.30 - 20.00

Torsdag: 10.00 - 14.30

Referat fra Kretsstyremøte nr 2 - 2018

Dato: 22.05.2018

Tid: 1800

Sted: Wøyen Gård

	Hvem	Innkalt	Tilstede	Referat
KSEK	Nina Dæhli (ND)	X	X	X
KL	Lars Foyn Ranheimsæter (LFR)	X	X	X
VKL	Thor Gunnar Mathisen (TGM)	X	X	X
KS/ØK	Kjetil Andreas Andersen (KAA)	X		X
KS	Morten Sætrang Haakonsen (MSH)	X		X
KS	Hans Marius Øverås (HMØ)	X	X	X

Sak nr:	Beskrivelse	Vedtak	Ansvar	Utført
2_2018	Finne en ansvarlig i Abspeiderne for leir. Sende ut en forespørsel til alle grupper.	LFR lager en kunngjøring til gruppene og sender Nina	LFR	
22.05.18	Ingen har meldt seg	Lars tar en kommunikasjon med KL NBK og signerer med Tromøya så lenge NBK er enige.		
3_2018	Representant fra KS til friluftsrådet	MSH tar dette. Friluftsrådet skal ha Bærum naturfestival 28.mai-3.juni.	MSH	
22.05.18		HMØ sjekker med arrangør og skal sjekke om de skal ha en stand ved speiderhuset eller mølla.		
4_2018	Ta stilling til søknad og svar på Speidernes Gjenbruk. Forbundet har sagt NEI til bruk av speiderliljen og vil ikke dette skal forenes med speidern? Nina, Kan du finne frem dokumentasjon på dette?	LFR avventer svar fra forbundet og kretsstyret stiller seg bak dette svaret.	LFR	
22.05.18	Ifølge TGM har de byttet logo og endret navn til noe som ikke er relatert til speidern.	TGM hører med dem om dette stemmer og LFR hører med forbundet om de har svart ut.		
5_2018	Protokoll etter Kretsting Status? KA og Kvarme må møtes!	Kvarme og KA er i dialog og skal gjøre dette etter påsken.	ND	
22.05.18		Regnskapet er ferdig og protokollen skal gjennomgå og slutføres med KA. De skal avtale dette onsdag 22.05.18.		

12_2018	PEFF kurs 1 HMØ med kompani har kontroll på dette.		HMØ	
13_2018	Støtte fra Bærum kommune Vi har fått støtte fra Bærum kommune	Går inn i budsjett som planlagt		
14_2018	NM i Vestfold 2 patruljer fra Asker 1, 1 fra Skougum og 1 fra Nadderud	ND har kommunikasjon med gruppene på dette.	ND	
15_2018	Sammenslåing AB og NBK NBK har hatt konstituerende KS-møte.	TGM setter opp et møte med AB og NBK. Når dette møtet er satt avtaler vi et internt møte i forkant. TGM innkaller.	TGM	
16_2018	Delegater Speidertinget <ul style="list-style-type: none"> - KL - Andreas Gram - ND - Eirik Måkestad (Forespørres) Roverforum <ul style="list-style-type: none"> - HMØ - Eirik Måkestad Speiderforum <ul style="list-style-type: none"> - Delegat 1 - Delegat 2 	ND forespør delegater til SF, LFR forespør Eirik.	ND LFR	
17_2018	Gruppeledersamling 12.Juni kl 19	Kretsleder sender invitasjon til gruppene	LFR	
18_2018	Publisering på nettsidene og Facebook	Vi blir flinkere til å pushe bilder og artikler til å publisere på nettsidene.	ALLE	
TIL INFO:				

Møtet slutt 20:27

Referat ført av LFR